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Abstract (en)
The use of paints for coating targets detectable by thermal viewers and the targets obtained thereby, are described. Targets detectable by thermal
viewers have hitherto had to be made detectable by the supply of energy. This is avoided by the provision of paints having a high reflective power
in the thermal radiation spectrum and containing metal particles of high electrical conductivity for the coating of targets. These reflect the radiation
temperature of the sky which differs from the ambient temperature of the targets. The targets can thus be detected by thermal viewers.

Abstract (de)
Beschrieben werden die Verwendung von Anstrichstoffen zur Beschichtung von mit Wärmebildgeräten erkennbaren Zielobjekten, sowie die dabei
erhaltenen Zielobjekte. Für Wärmebildgeräte erkennbare Zielobjekte mußten bisher durch Energiezufuhr erkennbar gemacht werden. Dies wird
vermieden durch die Bereitstellung von Anstrichstoffen mit hohem Reflexionsvermögen im Spektralbereich der Wärmestrahlung, die Metallteilchen
hoher elektrischer Leitfähigkeit enthalten, zur Beschichtung von Zielobjekten. Diese spiegeln die Strahlungstemperatur des Himmels wieder, die sich
von der Umgebungstemperatur der Zielobjekte unterscheidet. Die Zielobjekte werden so durch Wärmebildgeräte erkennbar.
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